



CLARIFICATION CONCERNING THE PROPOSED ALLOCATION OF NET PROFIT FOR THE 2018 FINANCIAL YEAR

EVS Broadcast Equipment provides a clarification regarding point 4 of the agenda of the ordinary general meeting of May 21, 2019 as stated in the invitation published on April 19, confirming that by "the remaining net profit", it is meant the balance of the net profit after any deductions imposed by law or by the statutes and in particular the deduction of EUR 43 thousands for the constitution of the legal reserve in order to comply with the requirements of Article 616 of the Belgian Company Code.

PRECISION CONCERNANT LA PROPOSITION D’AFFECTATION DU RESULTAT DE L’EXERCICE 2018

EVS Broadcast Equipment apporte une précision relative au point 4 de l’ordre du jour de l’assemblée générale ordinaire du 21 mai 2019 tel que repris dans la convocation publiée le 19 avril dernier en confirmant que par « le solde du bénéfice net », il y a lieu d’entendre le solde du bénéfice net après les éventuels prélèvements imposés par la loi ou les statuts et notamment le prélèvement d’un montant de EUR 43 milliers destiné à la formation de la réserve légale afin de se conformer au prescrit de l’article 616 du Code des Sociétés.